
Toimittaja Nea Jokela: Katsotko koskaan lineaarista televisiota eli televisiokanavia suorana? 

Haastateltava Eeva Seppänen: Hyvin, hyvin, hyvin harvoin. 

Haastateltava Riham Arbab: Tosi harvoin, että ei kerkeä tosi usein ei kerkeä. 

Haastateltava Mikko Valtonen: Tosi harvoin, joo. Tosi harvoin. 

Toimittaja: Ja mistä syystä tää johtuu? 

Seppänen: No tarjonta ei oo ehkä mitään kauhean hyvää, että suoratoistopalveluissa on parempi 

tarjonta mun mielestä.  

Arbab: No yleensä vaan sen takia, että ei kerkeä, ja että ei tuu mitään sellaista mitä voisi katsoa. 

Valtonen: No mulla ei ole telkkaria kotona ja sitten mua ei varmaan kiinnosta riittävästi ne. 

Toimittaja: Minkä tyyppisiä ohjelmia sitten katsot kun katsot televisiota? 

Seppänen: Enimmäkseen niinku sarjoja. Ei mitään niinku realitya vaan niinku fiktionaalisia sarjoja. 

Arbab: No jos Netflixiä, niin tyyliin jotain sarjoja, erilaisia sarjoja, mutta ei mitään reality tv-ohjelmia. 

Valtonen: Joskus dokkareita ja joskus komedioita ja no. 

Toimittaja: Minkälainen rooli sä koet, että televisio ohjelmilla on ollut sun elämässä niinku, että 

lapsuudessa tai nykypäivänä tai tuleeko niitä? Onko niillä iso merkitys? 

Seppänen: No hyvin vähän katsonut lapsena, että ei ole mikään kauhean suuri rooli, että mä 

suunnilleen katson vaan sillon, kun mä syön tyyliin ruokaa. 

Arbab: No on lapsuudessa kyllä tultu paljon katsottua ja nykyään se menee ehkä enemmän silleen, 

että jos mä syön tai teen jotain muuta, että niinku harvoin tulee katsottua nykyään. Mutta lapsena 

on kyllä paljon tultu katsottua. 

Valtonen: No ei niillä enää niin isoa merkitystä oo. On niillä ollut tosi iso merkitys. 

Toimittaja: Joo, ootko siis paljon esimerkiksi lapsena tullut katsottua telkkaria? 

Valtonen: On kyllä tullut paljon katsottua ohjelmia. 

 


